
 
Zápis č. 9/2015 

ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 3. 9. 2015 
 

Místo konání: 
zasedací místnost Obecního úřadu obce Herink 

Čas konání: 
od 18:00 hod.  do: 20:45 hod. 

Přítomni: 
Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková (odchod 20:05), Michaela 
Winklerová, Attila Szűcs, Jaroslav Novotný, Martin Havlíček (příchod 18:05) 
Z 9 členů zastupitelstva obce přítomno 8. 

Nepřítomni: 
omluveni: Jana Šteffelová 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 

 
Zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
1. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
Zapisovatelem byl určen Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi Zdeněk Zachař a Michaela 
Winklerová. 
 
Hlasování: 

pro:  Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková, , Attila Szűcs, 
Jaroslav Novotný 

proti:  nikdo 
zdržel se:  Michaela Winklerová 

 
Usnesení č. 1 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
2. Schválení programu jednání zastupitelstva obce 

Program jednání:  
1. Přivítání a zahájení. 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu. 
3. Projednání výsledku hospodaření obce Herink za rok 2014 včetně rozdělení hospodářského 

výsledku. 
4. Znovu projednání převzetí dokončených stavebních objektů - polních cest SO 156, 157 - část, 158 - 

část a 802 od ŘSD za přítomnosti zástupců ŘSD. 
5. Projednání žádosti občanů o odstranění nánosů z koryta vodního toku za ulicí U Strouhy. 
6. Projednání konečného návrhu řešení dopravní situace v obci. 
7. Projednání došlých nabídek na pronájem nebytových prostor. 
8. Projednání návrhu JSDH Herink na úpravu hasičské zbrojnice.  
9. Diskuze 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje navržený program 
Hlasování: 

pro:  Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková, Michaela 
Winklerová, Attila Szűcs, Jaroslav Novotný 



proti:  nikdo 
zdržel se:  nikdo 

 
Usnesení č. 2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
3. Projednání výsledku hospodaření obce Herink za rok 2014 včetně rozdělení hospodářského 
výsledku. 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 

14. 7. 2015 
Předkladatel: 

Karel Zeman 
Text odůvodnění: 

Vzhledem k závěrům kontroly hospodaření a celkovému výsledku hospodaření 
navrhuji schválit převod výsledku hospodaření za rok 2014 z účtu 431 ‐ Výsledek 
hospodaření ve schvalovacím řízení na účet 432 ‐ Nerozdělený zisk z minulých let.  

Diskuze:   
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce ukládá a zplnomocňuje starostu a místostarostu informovat účetní obce o 
schválení výsledku hospodaření a předat podklady účetní obce k zapracování rozdělení 
hospodářského výsledku obce 

Hlasování: 
pro:  Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková, Michaela 

Winklerová, Attila Szűcs, Jaroslav Novotný, Martin Havlíček 
proti:  nikdo  
zdržel se:  nikdo  

 
Usnesení č. 3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
4. Projednání převzetí dokončených stavebních objektů 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 

19. 7. 2015 
Předkladatel: 

Karel Zeman 
Text odůvodnění: 

ŘSD jako součást výstavby obchvatu vybudovala přístupové komunikace k zemědělským 
pozemkům (místní komunikace). Dle odst. 1 § 9 zákona o pozemních komunikacích č. 13/1997 
Sb. ve znění pozdějších předpisů, by měla být provozovatelem a majitelem obec. ŘSD 
bezplatně převede uvedené komunikace a pozemky obci.  

Diskuze:  
- p. Řezníček (zástupce ŘSD), vysvětlil důvody a možnosti převzetí vybudovaných 

komunikací do správy obce 
- pí. Dunčková upozornila na nesoulad navrženého Protokolu s platným občanským 

zákoníkem 
- p. Masopust vznesl dotaz, zda je stavba již zkolaudována (kolaudace 4. 9. 2015) 
- p. Zachař a p. Szűcs se dotázali na záruku díla (záruka končí říjen 2015) a práva z toho 

vyplývající 
- p.Zachař upozornil na aktuální přípravu výstavby protihlukové stěny v sousedství cesty a 

riziko jejího poškození a následného financování opravy z rozpočtu obce 



- ZO žádá zástupce ŘSD o zpracování návrhu dohody o převzetí díla zohledňující platný 
občanský zákoník a ostatní vznešené požadavky (platná kolaudace, záruka, atd…) 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí a ukládá starostovi a místostarostovi potvrdit protokol o převzetí objektu 
SO 156, SO 157, SO 158 a SO 802 pod správu obce. 

 Hlasování: 
pro:  nikdo 
proti:  Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková, Michaela 

Winklerová, Jaroslav Novotný, Martin Havlíček 
zdržel se:  Attila Szűcs 

 
Usnesení č. 4 nebylo zastupitelstvem schváleno. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
5.  Projednání žádosti občanů o odstranění nánosů z koryta vodního toku za ulicí U Strouhy. 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 

13. 7. 2015 
Předkladatel: 

Karel Zeman 
Text odůvodnění: 

Byla podána žádost občany obce na odstranění nánosu z koryta vodního toku za ulicí U 
Strouhy. 

Diskuze:  
p. Zeman navrhuje stáhnout bod programu, vzhledem k neúčasti občanů, kteří o zařazení bodu 
žádali. 

Zastupitelstvo obce odkládá projednání bodu 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
6. Projednání konečného návrhu řešení dopravní situace v obci. 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 7. 2015 
Předkladatel: 

Karel Zeman 
Text odůvodnění: 

Byl zpracovaný konečný návrh dopravních opatření, který je potřeba schválit před 
projednáním s dotčenými orgány (odbor dopravy Říčany, PČR, atd…).  

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce ukládá a zplnomocňuje starostu a místostarostu k projednání návrhu 
dopravních opatření s dotčenými orgány.  

Diskuze:  
Hlasování: 

pro:  Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková, Michaela 
Winklerová, Attila Szűcs, Jaroslav Novotný, Martin Havlíček 

proti:  nikdo 
zdržel se:  nikdo 

 
Usnesení č. 6 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
7. Projednání došlých nabídek na pronájem nebytových prostor 
 



Termín podání návrhu bodu programu: 
25. 8. 2015 

Předkladatel: 
Karel Zeman 

Text odůvodnění: 
Nutnost vyhodnotit došlé nabídky  

Návrh usnesení:  
 
Diskuze: 

- p. Zeman sdělil, že nikdo neprojevil zájem o pronájem 
- pí. Winklerová navrhuje rozšířit informace o pronájmu do dalších obcí 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
8. Projednání návrhu JSDH Herink na úpravu hasičské zbrojnice. 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 

3. 8. 2015 
Předkladatel: 

Karel Zeman 
Text odůvodnění: 

JSDH Herink navrhuje drobné stavební úpravy v prostorách hasičské zbrojnice a to z důvodu 
oddělení vybavení JSDH a prostor pro organizování společenských akcí. 
Náklady na materiál cca: 30 000,- Kč 
Stavební práce vykonány svépomocí.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem JSDH Herink na provedení drobných úprav.  

Hlasování: 
pro:  Karel Zeman, Miroslav Masopust, Zdeněk Zachař, Lenka Dunčková, Attila Szűcs, 

Jaroslav Novotný, Martin Havlíček 
proti:  nikdo 
zdržel se:  Michaela Winklerová 

 
Usnesení č. 8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
10. Diskuse 

- úklid dvora za zastávkou (Hlavní 6) – majitel slíbil vyklidit dvůr do konce září 2015 
- úklid prostranství před obecním úřadem – upozornit majitele na povinnosti vycházející    
   z právní legislativy. 
- zajištění častějšího odvozu tříděného odpadu a možnost výstavby místa s tříděným 
odpadem v části obce k Modleticím 
- doplnění kontejnerů na tříděný odpad v lokalitě Za Rybníkem (plast, papír) 
- starosta SDH Herink informoval o provedených brigádách 
 - oprava vpusti rybníku 
 - oprava lávky 
 - vybudování přístřešku na tříděný odpad v lokalitě Za Rybníkem 
- obecní podzimní brigáda 3. 10. 2015 
- debata o možnosti nového zaměstnance úřadu, který by zajišťoval údržbu obce (sekání  
   trávy,  odklízení sněhu, drobné opravy, atd…). Nutno zvážit náklady na mzdu a vybavení 
- ZO není spokojeno s firmou vykonávající údržbu obce. Budou poptány jiné firmy a nabídky 
porovnány s variantou zaměstnance obce. 



- debata o péči o obecní pozemky a možnost jejich rekultivace a současně zpřísnění 
komunikace se soukromými vlastníky pozemků ohledně jejich údržby 
- dále byli diskutovány informace ohledně hluku z Pražského okruhu a aktivity developerů v   
  obci 
  

 
Zápis vyhotoven dne: 

3. 9. 2015 
 
Zapsal: 

Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Zdeněk Zachař:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Michaela Winklerová: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

 
Starosta obce: 

Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 


